

扶康會康復中心開放日暨康姨曲奇生產 衝破35萬件祝賀典禮

Fu Hong Society Rehabilitation Centre Open Day cum Celebration Ceremony for Madam Hong's Record Breaking of 350,000 Cookies

康復中心於2012年6月2日舉辦「扶康會康復中心開放日暨康姨曲奇生產衝破35萬件祝賀典禮」以慶祝扶康會35周年。

一系列的活動於當日上午十時正至下午二時舉行，內容包括服務單位深度參觀團、小型嘉年華、曲奇製作班、專業講座、攤位遊戲及感覺統合個別諮詢服務。為方便社區人士參加活動，康復中心安排了穿梭巴士接送訪客。

康姨餅房更舉行一項祝賀典禮，答謝各界支持及祝賀衝破製造35萬件曲奇餅，當日邀請了本會義務司庫袁國榮先生、義務秘書林小玲校長及康姨餅房義務顧問鄭秉衡先生蒞臨主持典禮，簡單而隆重的儀式，標誌着本會的服務百尺竿頭、更進一步。

當天共有250人次參加，其中超過15個外間團體及業界好友到訪。是次活動能圓滿地舉行，實有賴康復中心全體職員的努力及一直支持扶康會工作的個人及機構義工的協助。

Fu Hong Society Rehabilitation Centre Open Day cum Celebration Ceremony for Madam Hong's Record Breaking of 350,000 Cookies was held at the Rehabilitation Centre on 2 June 2012 to commemorate the 35th anniversary of Fu Hong Society.

A series of programmes were conducted from 10 am to 2 pm on the event day, including visits to service units, small carnival, cookie production class, profession talk, game booths and individual consultation service on sensory integration. To facilitate members of the public to take part in the activities, the Rehabilitation Centre had arranged shuttle bus service for the visitors.

Madam Hong's Bakery has organized a celebration ceremony to show its gratitude to the support from all sectors and celebrate the record breaking of 350,000 cookie production. Ms Cecilia SL Lam, Hon Secretary and Mr Kevin KW Yuen, Hon Treasurer of our Society; and Mr Angus Cheng, Madam Hong's Bakery Advisor, were invited to officiate a simple and yet grand ceremony, signifying the progress and improvement of our Society's services.

A total of 250 participants took part in the event with more than 15 organizations and comrades from the sector attended. Thanks to all staff of the Rehabilitation Centre and the long-time support from individual and corporate volunteers of Fu Hong Society, without whom the success of the event would not be possible.

